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UMiG.0002.8.2023 

Protokół  

 XLIV sesji Rady Miejskiej w Rozprzy 

w dniu 31 października 2023 r. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Bartkowska otworzyła XLIV sesję Rady Miejskiej w Rozprzy  

w dniu 31 października 2023 r. o godz. 10.00 oraz przywitała radnych, zastępcę burmistrza i jego 

współpracowników.   

Następnie powiedziała, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

W dalszej kolejności przypomniała, że zgodnie z przepisami RODO podczas prowadzonych dyskusji 

w trakcie sesji nie należy używać danych osób prywatnych.   

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności na tabletach.     

 

Podczas sesji obecni byli radni: 

1. Agata Bartkowska 

2. Krzysztof Biegański 

3. Józef Bielas 

4. Tomasz Gemel 

5. Robert Kabziński 

6. Jolanta Krupa 

7. Hubert Łukasik 

8. Andrzej Matuszczyk 

9. Piotr Misztela 

10. Małgorzata Olczyk 

11. Anna Pawłowska 

12. Zdzisław Piątek 

13. Stanisław Rębeliński 

14. Teresa Sikorska 

15. Małgorzata Stępień 
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Lista obecności w załączeniu protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczy                    

15 radnych, zatem obrady są prawomocne.      

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1) Artur Cubała - Zastępca Burmistrza    

2) Anna Kaźmierczak- Sekretarz Gminy 

3) Bogdan Górecki- Skarbnik Gminy 

4) Ewa Góral-Zielonka-radca prawny 

5) Edyta Łukasik- kierownik Gminnego Zespołu Oświaty  

6) Ewa Szczegodzińska-kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rozprzy 

7) Szymon Kozłowski-kierownik Referatu Podatków Lokalnych 

8) Aleksandra Jarosz-inspektor w Biurze Rady Miejskiej w Rozprzy  

9) Ewa Killich - pełnomocnik Burmistrza Rozprzy ds. realizacji Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

10) Mieszkańcy gminy Rozprza 

 

Punkt 2 

Informacja o sporządzeniu protokołu XLIII sesji Rady Miejskiej w Rozprzy  

oraz rozpatrzenie poprawek i uzupełnień 

 

Protokół XLIII sesji z 12 września 2023 r. został sporządzony. Nikt z radnych nie zgłaszał uwag do jego 

treści w terminie określonym w § 25 ust. 5 uchwały Nr XXXIV/74/2018 Rady Gminy Rozprza z dnia  

5 października 2018 r. Statut Gminy Rozprza. 

 

Punkt 3 

Przedstawienie porządku obrad 

 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2) Informacja o sporządzeniu protokołu XLIII sesji Rady Miejskiej w Rozprzy oraz rozpatrzenie 

poprawek i uzupełnień  

3) Przedstawienie porządku obrad  
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4) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami 

5) Wybory ławników: 

a) przedstawienie opinii Zespołu o zgłoszonych kandydatach na ławników, 

b) wybór Komisji Skrutacyjnej, 

c) przeprowadzenie tajnego głosowania, 

d) odczytanie uchwały w sprawie wyboru ławników.   

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2023 rok 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza                                           

na lata 2023-2036 

8) Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości    

9) Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 

10) Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 

2024 r. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie rocznego „Programu współpracy Gminy Rozprza z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok” 

12) Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Rozprzy 

13) Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Rozprza za rok szkolny 2022/2023      

14) Interpelacje i zapytania radnych 

15) Informacje, komunikaty i sprawy różne 

16) Zamknięcie obrad 

Punkt 4 

Informacja Burmistrza z działalności między sesjami 

 

1/ W pierwszej kolejności Zastępca Burmistrza Artur Cubała przedstawił najważniejsze kwestie 

dotyczące poszczególnych inwestycji na terenie gminy Rozprza: 

• Dla budowy ujęcia wody w miejscowości Gieski - Gmina Rozprza otrzymała promesę                              

o wartości 7.600.000,00 zł - przygotowywana jest procedura przetargowa; 

Zastępca Burmistrza podkreślił, że jest to bardzo ważna inwestycja, ponieważ ujęcie będzie w stanie 

zapewnić blisko 60% zasobów wody na terenie gminy. Dzięki tej inwestycji zostanie odciążone ujęcie 

w miejscowości Białocin, które wymaga remontu. 
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• Prace przy budowie kanalizacji sanitarnej w miejscowości Rozprza i Niechcice znajdują się na 

ukończeniu, przepompownie ścieków zostały podłączone do prądu; 

• Dla budowy chodnika w miejscowości Ignaców, Rozprza oraz w Niechcicach zostało wydane 

pozwolenie na budowę. Szacowana wartość tej inwestycji to 8.150.000,00 zł, przy czym  

w  drugim przetargu najtańsza oferta opiewała na kwotę 6.600.000,00 zł. Z końcem września 

zostało wystosowane pismo do Prezesa Rady Ministrów za pośrednictwem Wojewody 

Łódzkiego z prośbą o zwiększenie wsparcia finansowego na realizację przedmiotowej 

inwestycji; 

• Trwają prace budowlane przy rozbudowie drogi gminnej ulicy Sportowej w miejscowości 

Niechcice. Obecnie jest wykonywane korytowanie i podbudowa pod nawierzchnię. Wartość 

zadania to 5.700.000,00 zł, a dofinansowanie wynosi 4.300.000,00 zł; 

• Modernizacja drogi gminnej Bagno-Cekanów wraz z przebudową dwóch obiektów 

mostowych w ciągu drogi Bagno-Cekanów. Obecnie zmierzają ku końcowi prace przy 

budowie mostu, a rozpoczęły się przy układaniu nawierzchni asfaltowej. Wartość zadania to 

kwota 6.000.000,00 zł, a dofinansowanie wynosi  5.700,000,00 zł; 

• Obecnie trwają prace związane z układaniem nawierzchni asfaltowej na drodze gminnej  

w miejscowości Białocin. Termin wykonania zadania 13 grudnia br.; 

• Trwa procedura przetargowa odnośnie inwestycji pn. „Modernizacja dachu na budynku 

Urzędu Miasta i Gminy w Rozprzy”. Termin składania ofert  upływa 3 listopada br.; 

• Trwają prace budowlane przy termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej  

w Niechcicach, na które przetarg  wygrała firma za kwotę ok. 2.500.000,00 zł; 

Zastępca Burmistrza wyraził swoje zadowolenie z postępu prac i jakości wykonywanych usług przy 

termomodernizacji jak i zagospodarowaniu terenu przy Szkole Podstawowej w Niechcicach.  

• Trwa wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla dwóch zadań  

tj. termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Nowej Wsi oraz w Straszowie,  

a termin jej wykonania dla szkoły w Nowej Wsi przypada na 30 listopada br., natomiast dla 

Szkoły Podstawowej w Straszowie 15 grudnia br.; 

• Zmiana sposobu użytkowania poddasza nieużytkowego na cele związane z funkcją 

oświatową w Szkole Podstawowej w Mierzynie- po raz trzeci został powtórzony przetarg; 

• Zostały ukończone prace przy wymianie pieca w Szkole Podstawowej w Niechcicach za kwotę 

blisko 60.000,00 zł;  
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•  Wykonanie nakładek drogowych w miejscowościach: Wola Niechcicka Stara i Budy  za kwotę 

ok. 1.200.000,00 zł, przy czym dofinansowanie z RFRD wynosi  840.000,00 zł. Wykonanie 

jednego i drugiego zadania ma się zakończyć z dniem 27 listopada; 

• Renowacja zbiornika w miejscowości Straszów - dofinansowanie wynosiło 60.000,00 zł,                        

a zadanie zostało zakończone 25 października br.; 

• Utworzenie ekopracowni w Szkole Podstawowej w Straszowie - łączna wartość zadania 

wynosi 64.000,00 zł, natomiast 60.000,00 zł wynosi dofinansowanie; 

• Utworzenie ekopracowni w Szkole Podstawowej w Rozprzy, budynek B - wartość zadania 

wynosi 63.300,00 zł,  wartość dotacji 60.000,00 zł i utworzenie punktu dydaktycznego przy 

przedszkolu w Niechcicach - wartość zadania 75.430,00 zł, a kwota dofinansowania wynosi 

60.000,00 zł;  

2/ Następnie Zastępca Burmistrza powiedział, że: 

• Ukończono realizację zadań dofinansowanych ze środków zewnętrznych tj. usuwanie 

 i unieszkodliwienie wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Rozprza w 2023 roku oraz 

wcześniej wymienioną renowację zbiornika w miejscowości Straszów. Kolejnym etapem 

będzie przygotowanie sprawozdań oraz rozliczenie wymienionych zadań; 

• Trwa realizacja zadania dot. usuwania odpadów z folii rolniczych, siatki, sznurka do owijania 

balotów, opakowań. Zadanie będzie realizowane do końca grudnia; 

• Realizacja projektów w sołectwach „Sołectwo na Plus” przedstawia się następująco: 

a) Projekt w Woli Niechcickiej Starej pn. „Grillujemy, wędzimy, dobrze się bawimy” 

został zakończony; 

b) Trwają zakupy odnośnie zadania dot. wyposażenia kuchni w sali OSP w Milejowcu; 

c) Projekt pn. „Sala ciasna, ale własna w Rajsku Małym”, został zakończony;  

d) Granty pn. „Altana ogrodnika na Placu Wspólnika”  w Mierzynie oraz „Altana                               

w miejscowości Straszów” są w trakcie realizacji; 

e)  Grant pn. „Sołectwo drzwi dla wsi”  w miejscowości Janówka dotyczy zakupu  

i montażu stolarki okiennej i drzwiowej. Zostały podpisane umowy z wykonawcą,                   

a termin ich wykonania upływa 10 listopada br.  

f) Grant  w Cekanowie pn. „remontujemy, współpracujemy” dotyczy remontu zaplecza 

kuchennego w sali OSP, obecnie trwają prace remontowe. 

W dalszej wypowiedzi Zastępca Burmistrza podziękował i pogratulował sołtysom, którzy biorą 

czynny udział w realizacji zadań. Zwrócił uwagę również na przykre zajście w miejscowości Biała 
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Róża, które dotyczy kradzieży lamp, zamontowanych w ramach grantu pn. „Eko jest na plus, 

sołectwo Biała Róża”. Podkreślił, że sprawa została skierowana do odpowiednich służb i obecnie 

trwa postępowanie wyjaśniające. 

               Punkt 5 

Wybory ławników: 

a) przedstawienie opinii Zespołu o zgłoszonych kandydatach na ławników, 

b) wybór Komisji Skrutacyjnej, 

c) przeprowadzenie tajnego głosowania, 

d) odczytanie uchwały w sprawie wyboru ławników.   

 

ad a) Inspektor Aleksandra Jarosz przedstawiła opinię zespołu do spraw opiniowania kandydatów 

na ławników do sądów powszechnych z dnia 26 października 2023 roku. Dotyczy ona w szczególności 

spełnienia przez kandydatów wymogów określonych w ustawie prawo o ustroju sądów 

powszechnych.  

Treść opinii w załączeniu protokołu 

Inspektor Aleksandra Jarosz dodała, że wybór ławników odbywa się na sesji Rady Miejskiej                                 

w głosowaniu tajnym. Głosowanie przeprowadza Komisja Skrutacyjna wybrana przez Radę Miejską 

spośród radnych. Komisja Skrutacyjna wybiera przewodniczącego komisji. Komisja Skrutacyjna 

przed przystąpieniem do głosowania objaśnia sposób głosowania i przeprowadza głosowanie 

wyczytując kolejnych radnych z listy obecności. Po przeprowadzeniu głosowania, przeliczeniu 

głosów przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytuje protokół podając wyniki głosowania. 

 

ad b) Do składu Komisji Skrutacyjnej zgłoszeni zostali następujący radni: 

- Anna Pawłowska  

- Teresa Sikorska  

- Jolanta Krupa  

Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Głosowano w sprawie: 

wybór Komisji Skrutacyjnej 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Jolanta Krupa, 

Hubert Łukasik, Piotr Misztela, Małgorzata Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław 

Rębeliński, Małgorzata Stępień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Matuszczyk, Teresa Sikorska 

 

ad c) Po ukonstytuowaniu się Komisji Skrutacyjnej - przewodnicząca Komisji Anna Pawłowska 

objaśniła zasady głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję                         

2024-2027. Powiedziała, że Rada Miejska w Rozprzy wybiera 2 ławników do Sądu Rejonowego                       

w Piotrkowie Trybunalskim do orzekania w sprawach zakresu prawa pracy i 3 ławników do Sądu 

Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim. Głosowanie jest tajne i odbywa się przy pomocy kart                      

do głosowania sporządzonych odrębnie dla każdego sądu. Główne zasady głosowania tajnego                         

i zwykłą większością głosów określają zapisy statutu Gminy Rozprza przyjętego uchwałą                                   

nr XXIV/74/2018 Rady Gminy Rozprza z dnia 5 października 2018 roku. Głosowanie odbywa się 

poprzez wyczytywanie przez członka komisji skrutacyjnej według listy obecności nazwisk radnych, 

którzy kolejno podchodzą do przygotowanego miejsca za parawanem i po oddaniu głosów na 

kartach do głosowania wrzucają karty do urny. Karty do głosowania sporządzone odrębnie dla 

każdego sądu według jednolitej formy i zawierają treść: Karta do głosowania w wyborach ławników 

do Sądu Rejonowego, Okręgowego w Piotrkowie. Obok, po nazwisku i imionach każdego                                  

z kandydatów z prawej strony w jednej linii umieszcza się jednakowe kratki za, przeciw, wstrzymuje 

się. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku X w kratkach obok co najwyżej                                         

2 kandydatów do sądu rejonowego oraz w kratkach obok co najwyżej 3 kandydatów do sądu 

okręgowego, opowiadając się w ten sposób za ich wyborem.  

 

Po przeprowadzeniu tajnego głosowania i podliczeniu głosów przez Komisję Skrutacyjną 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Anna Pawłowska odczytała protokół z ustalenia wyników 

głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Piotrkowie Trybunalskim na kadencję 

2023-2027, na podstawie którego stwierdza się, że Pani Kłys Agnieszka Małgorzata                                              

oraz Pani Miedzianowska Anna Mariola zostały wybrane na ławników do Sądu Rejonowego                             

w Piotrkowie Trybunalskim do orzekania z zakresu prawa pracy.  

W dalszej kolejności odczytała protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników                    

do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim na kadencję 2024-2027, na podstawie którego 
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stwierdza się, że  Pani Dudkiewicz Renata Irena, Pani Gałkowska Marta Izabela, Pani Kołodziejczyk 

Marta Teresa zostały wybrane na ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim.  

Karty z oddanymi głosami oraz protokoły Komisji Skrutacyjnej stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad d) Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Bartkowska odczytała:  

UCHWAŁĘ NR XLIV/43/2023 

w sprawie wyboru ławników  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2023 rok 

Skarbnik Gminy Bogdan Górecki powiedział, że przedstawiony projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu i w budżecie gminy Rozprza na 2023 rok dotyczy zmian po stronie dochodowej oraz 

wydatkowej budżetu. Wprowadza się zmiany w załączniku inwestycyjnym, aktualizacji podlega 

także załącznik dotyczący dotacji planowanych do udzielenia z budżetu w roku 2023. Po stronie 

dochodowej planuje się wprowadzenie środków w kwocie 24.000,00 zł - środki  te gmina otrzymała 

na podstawie decyzji Wojewody Łódzkiego, które  przeznaczone są na dofinansowanie zadań 

wynikających z ustawy o pomocy społecznej. Kwestie dot. wydatków bieżących związane są głównie 

ze zmianami po stronie dochodowej, dotyczące bieżącego funkcjonowania jednostek oświatowych 

funkcjonujących na terenie gminy Rozprza - kwota ponad 1.000.000,00 zł.  

Wydatki inwestycyjne dotyczą zmiany zadania pn. „Budowa stacji uzdatniania wody w miejscowości 

Gieski”, w związku z otrzymaniem promesy wstępnej na dofinansowanie tej inwestycji. Realizacja 

inwestycji jest planowana na 2025 rok. Wydatki inwestycyjne dotyczą również inwestycji pn. 

„Przebudowa piłkochwytów na boisku w Mierzynie”. Inwestycja ta jest związana z wyrokiem sądu, 

który nakazuje przebudowę piłkochwytów. Realizacja inwestycji planowana jest na 2024 rok.  

Skarbnik powiedział, że wyżej zaproponowane zmiany nie wpływają na deficyt oraz wysokość 

planowanego do zaciągnięcia kredytu. 

Następnie Skarbnik Gminy Bogdan Górecki zwrócił się z prośbą do Rady Miejskiej o uwzględnienie 

dwóch autopoprawek. Poinformował, że dnia 30.10.2023 r.  Gmina otrzymała pismo z prośbą  

o wprowadzenie zmian w planie dochodów i wydatków dla rachunków dochodów jednostek 

oświatowych. Jest to związane z otrzymaniem darowizny oraz odszkodowania przez szkoły. Łącznie 

kwota ta wynosi 12.000,00 zł i o taką kwotę w załączniku nr 3 zwiększone zostałyby planowane 
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dochody oraz wydatki w ramach tych rachunków dochodów. Druga autopoprawka dotyczy zmiany 

nazwy pozycji 14 w załączniku inwestycyjnym. Proponowana zmiana to „Przebudowa budynku 

komunalnego miejscowości Bryszki, gmina Rozprza”. 

 

Radna Jolanta Krupa podziękowała mieszkańcom gminy, którzy przybyli na sesję Rady Miejskiej                      

w Rozprzy. Poprosiła również o informację w sprawie budowy chodnika w miejscowości Niechcice, 

Rozprza i Ignaców.  

Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że zostało wystosowane pismo do Prezesa Rady Ministrów - Pana 

Mateusza Morawieckiego o przedłużenie terminu realizacji tej inwestycji do końca roku 2025, jak                   

i o zwiększenie środków na ten cel, ponieważ koszt całościowy (po wykonaniu kosztorysów) jest 

dużo większy niż środki, które Gmina otrzymała na tę inwestycję.  

Podczas dyskusji zostały poruszone kwestie dotyczące m.in: 

• Rezerwy środków na nieprzewidziane koszty związane z inwestycjami;  

• Środków pozyskanych dla inwestycji dot. przebudowy budynku komunalnego w Bryszkach; 

• Przebudowy piłkochwytów na boisku w Mierzynie; 

Zastępca Burmistrza Artur Cubała powiedział, że w przypadku inwestycji dot. przebudowy budynku 

komunalnego w Bryszkach, warunkiem jej realizacji było otrzymanie dofinansowania z zewnątrz, 

które zostało przyznane. Podkreślił, że w pierwszej kolejności są realizowane te inwestycje, które 

otrzymały dofinansowanie ze środków zewnętrznych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2023 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Hubert 

Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, 

Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska, Małgorzata Stępień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jolanta Krupa 
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Wynikiem 14 głosów „za” i  1 głosie „wstrzymującym się” została podjęta 

UCHWAŁA NR XLIV/44/2023  

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2023 rok 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza                                           

na lata 2023-2036 

Skarbnik Gminy Bogdan Górecki powiedział, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Rozprza stanowią: załącznik 1 do uchwały, wykaz przedsięwzięć - załącznik nr 2 i wyjaśnienie - 

załącznik nr 3, a związane są głównie z korektami wprowadzonymi w uchwale budżetowej                                   

i dostosowaniem wartości do przyjętych zmian.  

Podczas dyskusji poruszone zostały kwestie dotyczące kredytu planowanego do zaciągnięcia,                      

na pokrycie deficytu budżetowego, inwestycji dot. budowy chodników w miejscowościach 

Niechcice, Ignaców i Rozprza, a także środków, otrzymanych na inwestycje kanalizacyjne. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza                                           

na lata 2023-2036 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński,  

Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław 

Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska, Małgorzata Stępień 

PRZECIW (1) 

Jolanta Krupa 

 

Wynikiem 14  głosów „za” i 1 głosie „przeciw” została podjęta 

UCHWAŁA NR XLIV/45/2023  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata 2023 – 2036 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 
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Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

Kierownik Referatu Podatków Lokalnych Szymon Kozłowski przedstawił propozycję podwyższenia 

obowiązujących stawek podatku od nieruchomości o 10 %. W swej wypowiedzi dodał,                                          

że podwyższenie stawek o 10% zostało wstępnie zaakceptowane przez połączone komisje Rady 

Miejskiej i wynikają przede wszystkim ze stosunkowo wysokiej inflacji i wzrostu cen towarów i usług 

konsumpcyjnych.  

Kierownik Szymon Kozłowski przypomniał, że Minister Finansów podniósł maksymalne stawki 

podatków lokalnych o 15%, co jest właśnie wynikiem wzrostu cen towarów i usług konsumpcyjnych. 

Propozycja podwyższenia stawek podatku od nieruchomości uzasadniona jest koniecznością 

urealniania strony dochodowej budżetu gminy Rozprza na 2024 rok, z których będą finansowane 

planowane inwestycje na rzecz społeczności lokalnej. Podwyższenie stawek podatku                                                  

od nieruchomości o 10% spowoduje, że wpływy do budżetu Gminy wzrosną o kwotę 358.162,00 zł     

i powinny wynieść 4.711.975,00 zł. 

 

Radna Teresa Sikorska w swej wypowiedzi podkreśliła, że każda podwyżka podatków czy to chodzi 

o podatek od  nieruchomości czy podatek rolny wiąże się z uszczupleniem finansów gospodarstw 

rolnych. Swoje uwagi odnośnie podwyżki podatków argumentowała drastycznym spadkiem cen 

zbóż więcej niż o 50%.  Podkreśliła, że wpływy z podatków powinny być przeznaczone na wkład 

własny dla pozyskiwanych środków zewnętrznych na inwestycje, głównie dotyczących budowy dróg 

asfaltowych. Ponadto wniosła uwagi, odnośnie pozyskiwania środków zewnętrznych przez Gminę 

Rozprza oraz zajmowanego miejsca w rankingu gmin dotyczącym innowacyjności.  

Radna Jolanta Krupa w swej wypowiedzi m.in. odniosła się do kwestii podwyżki podatków                          

oraz pozyskiwania środków zewnętrznych. Podkreśliła, że większość inwestycji w Niechcicach, 

została zrealizowana z pomocą środków pochodzących z zewnątrz i dodała, że należy pozyskiwać 

środki z różnych źródeł, poszukiwać możliwości finansowych oraz wchodzić w pewne programy, 

które zapewnią rozwój gminie.  

Radny Hubert Łukasik odniósł się do podwyżki podatków  oraz poczynania wszelkich działań                           

w kierunku zachęcenia inwestorów, przedsiębiorców do inwestowania na terenie gminy Rozprza. 

Dodał, że  podatki powinny być utrzymywane na takim poziomie, żeby przedsiębiorcy nie musieli 

być z nich zwalniani ale aby było ich stać na ich opłacanie. 
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Radny Andrzej Matuszczyk zwrócił uwagę, że większość mieszkańców gminy Rozprza stanowią 

rolnicy, którzy płacą podatek od gruntów ornych, jak również od budynków mieszkalnych, jednak 

część podatników płaci podatki od nieruchomości od działki siedliskowej i są to wyższe podatki, ale 

Gmina musi mieć środki na działalność. 

Radny Tomasz Gemel odniósł się do wypowiedzi swoich przedmówców w sprawie pozyskiwania 

środków zewnętrznych przez Gminę jak i proponowanemu podniesieniu stawek podatkowych 

uznając potrzebę urealnienia obecnych stawek. 

Zastępca Burmistrza Artur Cubała powiedział, że temat podatków jest bardzo trudny. Podsumował 

pokrótce inwestycje, które między innymi zostały sfinansowane ze środków publicznych. 

Ponadto dodał, że w zakresie możliwości pozyskiwania środków zewnętrznych, w tym analizowanie 

programów europejskich i krajowych pod kątem możliwości wykorzystania ich na terenie gminy nie 

może nic zarzucić pracownikom merytorycznym, którzy z zapałem i pełnym profesjonalizmem 

podchodzą do każdego zadania.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Bartkowska podkreśliła, że Rada Miejska w Rozprzy dba                          

o zrównoważany rozwój gminy. Dodała, że podniesienie podatków wiąże się z możliwością 

wniesienia wkładu własnego w celu otrzymania dofinansowań do inwestycji, które w konsekwencji 

zmierzają do poprawy komfortu życia mieszkańców gminy.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Tomasz Gemel, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, 

Małgorzata Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Małgorzata Stępień 

PRZECIW (5) 

Józef Bielas, Robert Kabziński, Jolanta Krupa, Hubert Łukasik, Teresa Sikorska 

 

Wynikiem 10  głosów „za” i 5 głosów „przeciw” została podjęta 

UCHWAŁA NR XLIV/46/2023  

w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 
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Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 

 

Kierownik Referatu Podatków Lokalnych Szymon Kozłowski precyzyjnie przedstawił propozycje 

stawek podatku od środków transportowych. Powiedział, że podobnie jak w podatku                                         

od nieruchomości, Minister Finansów wskazał maksymalne stawki podatku od środków 

transportowych, które ustanowił o 15% wyższe niż w 2023r. Również w tym przypadku propozycja 

podwyższenia stawek podatku od środków transportowych o 10% została wstępnie zaakceptowana 

na połączonych komisjach Rady Miejskiej. Podsumowując dodał, że podwyższenie stawki podatku 

od środków transportowych spowodowałoby zwiększenie wpływów z tego tytułu o 34.600,00 zł,                           

a łącznie przy zastosowaniu tych stawek wpływy z tytułu podatku od środków transportowych 

wyniosłyby do budżetu gminy 378.800.00 zł. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Tomasz Gemel, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, 

Małgorzata Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, , Teresa Sikorska, 

Małgorzata Stępień 

PRZECIW (3) 

Józef Bielas, Jolanta Krupa, Hubert Łukasik 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Robert Kabziński 

 

Wynikiem 11  głosów „za” i 3 głosów „przeciw” została podjęta 

UCHWAŁA NR XLIV/47/2023  

w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 
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Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta  

do celów wymiaru podatku rolnego na 2024 r. 

 

Kierownik referatu Podatków Lokalnych Szymon Kozłowski powiedział, że stosownie do ustawy                       

o podatku rolnym, podstawą ustalania podatku rolnego jest średnia cena skupu żyta za okres                       

11 kwartałów poprzedzających kwartał poprzedzający rok podatkowy. Stawka podatku rolnego od 

jednego hektara przeliczeniowego gruntów rolnych stanowi równowartość pieniężną 2,5 kwintala 

żyta. Natomiast stawka od jednego hektara gruntów rolnych nie wchodzących w skład gospodarstw 

rolnych stanowi 5 kwintali żyta. Jak podał Prezes Głównego Urzędu Statystycznego średnia cena 

skupu żyta za okres 11 kwartałów będących podstawą do ustalania podatku rolnego na rok 2024 

wynosi 89,63 zł za jedną decytonę. Zgodnie z propozycjami, które zostały wypracowane                                     

na połączonych komisjach Rady Miejskiej, aby  stawka obecnie obowiązująca została podniesiona 

jedynie o 10% należy obniżyć cenę skupu żyta dla celu wymiaru podatku rolnego na 2024 rok. 

Zgodnie z projektem uchwały, Rada Miejska obniża cenę skupu żyta dla celu wymiaru podatku 

rolnego, ogłoszoną w komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 

2023 roku w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów, będącej podstawą ustalenia 

podatku rolnego na rok podatkowy 2024 z kwoty 89,63 zł za jedną decytonę do kwoty 81,46 zł                       

za jedną decytonę. W wyniku de facto obniżenia stawki podatku rolnego, nie wpłynie do budżetu 

gminy kwota 125.146,24 zł, a planowane wpływy z tytułu podatku rolnego  powinny wynieść przy 

zastosowaniu takiej stawki 1.247.786,15 zł.  

Kierownik Szymon Kozłowski przypomniał, że obniżenie stawki podatku rolnego Radni uzasadniali  

przede wszystkim, złagodzeniem obciążeń finansowych podatników podatku rolnego, które 

spowodowane są trudną sytuacją ekonomiczną gospodarstw rolnych, w związku z wysokimi 

kosztami produkcji rolnej, w tym ceny nawozów i oleju napędowego, skutkami tegorocznej suszy 

oraz niskimi cenami skupu płodów rolnych. Ustalenie niższego podatku rolnego powinno przyczynić 

się do tego, że nie będą składane wnioski o ulgi podatkowe z tego tytułu. Projekt uchwały został 

przedstawiony do zaopiniowania przez Izbę Rolniczą Województwa Łódzkiego, do którego zarząd 

nie wniósł uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego                       

na 2024 r. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Tomasz Gemel, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, 

Małgorzata Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Małgorzata Stępień 

PRZECIW (1) 

Józef Bielas 

WSTRZYMUJE SIĘ (4) 

Robert Kabziński, Jolanta Krupa, Hubert Łukasik, Teresa Sikorska  

Wynikiem 10  głosów „za”, przy 1 głosie „przeciw”  i 4 głosach „wstrzymujących się” została 

podjęta 

UCHWAŁA NR XLIV/48/2023  

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2024 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie rocznego „Programu współpracy Gminy Rozprza z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok” 

Pełnomocnik Burmistrza Rozprzy ds. realizacji Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii - Ewa Killich powiedziała, że zgodnie z przepisami 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego, uchwala po konsultacjach z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w ustawie, roczny program współpracy z tymi organizacjami oraz podmiotami. 

Roczny program współpracy jest uchwalany do 30 listopada roku poprzedzającego okres, 

obowiązywania programu. Konsultacje odbyły się w terminie od 12 do 26 października 2023 roku. 

Zostały one przeprowadzone zgodnie z przepisami uchwały Rady Gminy w Rozprzy w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami projektów aktów prawa 

miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. Do programu nie 

zostały wniesione uwagi merytoryczne. 
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Ewa Killich wspomniała o potrzebie wprowadzenia autopoprawki do projektu przedmiotowej  

uchwały. Zmiana dotyczy zapisu w par. 11 ust. 1, a uzasadnieniem wprowadzenia tej autopoprawki  

są otrzymane wytyczne Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego. 

 

Brak pytań ze strony radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Rozprzy Agata Bartkowska powiedziała, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Zdrowia, Ochrony Środowiska, Kultury                    

i Sportu Rady Miejskiej w Rozprzy.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rocznego „Programu współpracy Gminy Rozprza z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński,  

Jolanta Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Olczyk,  

Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska, Małgorzata Stępień 

 

Wynikiem 15  głosów „za” została podjęta 

UCHWAŁA NR XLIV/49/2023 

w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Gminy Rozprza z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok” 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 
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Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Rozprzy 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rozprzy Ewa Szczegodzińska wyjaśniła, że nadzór 

Wojewody wskazał wątpliwości co do wcześniejszych zapisów uchwały, stąd potrzeba 

przygotowania nowego projektu. Następnie przytoczyła nowe zapisy uchwały w porównaniu                           

z poprzednią wersją: „Odwołanie członka Zespołu dokonywane jest w formie zarządzenia Burmistrza 

Rozprzy. Przed odwołaniem członka Zespołu Burmistrz Rozprzy może wystąpić do Przewodniczącego 

Zespołu lub podmiotu, którego członek jest przedstawicielem o wyrażenie opinii w tej sprawie. 

Niniejsza opinia nie jest wiążąca”. 

 

Brak pytań ze strony radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Rozprzy Agata Bartkowska powiedziała, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Zdrowia, Ochrony Środowiska, Kultury                    

i Sportu Rady Miejskiej w Rozprzy.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Rozprzy 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, 

Jolanta Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Olczyk,  

Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska, Małgorzata Stępień 

Wynikiem 15  głosów „za” została podjęta 

UCHWAŁA NR XLIV/50/2023 

w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Rozprzy 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 
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Punkt 13 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Rozprza za rok szkolny 2022/2023  

 

Kierownik Gminnego Zespołu Oświaty Edyta Łukasik przedstawiła dane statystyczne dot. realizacji 

zadań oświatowych w Gminie Rozprza. Wspomniała m.in. o problemie, który dotyczy spadku liczby 

uczniów w placówkach oświatowych w perspektywie najbliższych lat oraz o przyroście liczby 

uczniów w Szkole Podstawowej w Milejowie, w tym z terenu innych gmin. 

 

Podczas dyskusji radni zadawali pytania, na które Kierownik Gminnego Zespołu Oświaty Edyta 

Łukasik udzielała odpowiedzi.  

Punkt 14 

Interpelacje i zapytania radnych 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Bartkowska powiedziała, że w okresie między sesjami 

wpłynęła interpelacja od radnych Jolanty Krupy i Roberta Kabzińskiego w sprawie budowy chodnika 

wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną wzdłuż drogi krajowej DK91 w miejscowościach 

Niechcice, Ignaców i Rozprza. 

Kopia interpelacji i odpowiedzi na nią stanowią załącznik do protokołu. 

Radny Józef Bielas odniósł się w swej wypowiedzi do ww. inwestycji i zwrócił uwagę na pełną 

zasadność tego przedsięwzięcia, ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców.  

Radna Jolanta Krupa powiedziała, że temat budowy chodnika wzdłuż drogi krajowej DK91                                

w miejscowościach Niechcice, Ignaców i Rozprza jest znany nie od dziś. Z problemem braku chodnika 

mieszkańcy Niechcic, Ignacowa i Rozprzy borykają się dłuższy czas.  

Radna zgłosiła uwagi dotyczące przygotowania dokumentacji, na podstawie której został złożony 

wniosek jak i oszacowania całego zadania, które nie uwzględniło pewnych obligatoryjnych 

aspektów. Podkreśliła, że inwestycja jest bardzo ważna dla nie tylko mieszkańców jednego terenu, 

ale jest to zadanie wspólne, które ma na celu poprawę bezpieczeństwa. O to zadanie starali się 

zarówno włodarze gminy, radni oraz sami mieszkańcy - sprecyzowała Radna. 

Radna Teresa Sikorska podczas dyskusji podkreśliła słuszność budowy chodnika wzdłuż drogi 

krajowej DK91 w miejscowościach Niechcice, Ignaców i Rozprza. Zaproponowała również wybór 

jednej miejscowości, w celu zapobiegnięcia zwrotu otrzymanych już środków. Podkreśliła, że należy 

starać się za wszelką cenę zrealizować chociaż część zadania celem uniknięcia dodatkowych kosztów 

inwestycji. 
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Radny Robert Kabziński w pełni zgodził się przedmówcami w sprawie zasadności budowy chodnika. 

Słuszność tego zadania, zdaniem Radnego wynika głównie z zapewnienia bezpieczeństwa dzieciom, 

młodzieży oraz osobom przemieszczających się rowerami. Odniósł się również do kwestii 

wyznaczenia nowych przejść dla pieszych, których  niestety brakuje na terenie Rozprzy.  

Radny Zdzisław Piątek zaapelował, aby inwestycja ta w konsekwencji dotyczyła trzech miejscowości 

zakładanych pierwotnie. 

Radna Małgorzata Olczyk zwróciła się do Radnych z prośbą o obopólny szacunek. Podkreśliła fakt, 

że wszystkie inwestycje są bardzo ważne, a inwestycja dot. budowy chodnika w miejscowościach 

Niechcice, Ignaców i Rozprza jest jak najbardziej słuszna. 

W dalszej dyskusji Zastępca Burmistrza Artur Cubała powiedział, że zadanie pn. „Budowa chodnika 

wzdłuż drogi krajowej DK91 w miejscowościach Niechcice, Ignaców i Rozprza” powinno łączyć 

Radnych oraz władze Gminy ze względu na dużą przydatność tego przedsięwzięcia. Zapewnił,                         

że inwestycja jest jak najbardziej słuszna i czynione są starania aby zrealizować planowaną 

inwestycję. Następnie przypomniał cały proces podjętych czynności, zawierający m.in. wymagania 

narzucone przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad. Powiedział, że kolejne kroki będą 

poczynione po otrzymaniu odpowiedzi z GDDKiA o czym radni będą informowani. 

Podczas dalszej dyskusji głos zabrała Radna Jolanta Krupa oraz Sołtys sołectwa Wola Niechcicka 

Stara Jan Pełka deklarujący pomoc przy pozyskiwaniu środków z Ministerstwa Infrastruktury                       

na realizację omawianej inwestycji. 

 

Punkt 15 

Informacje, komunikaty i sprawy różne 

 

1/ Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Bartkowska poinformowała, że w okresie między sesjami 

wpłynęły pisma (umieszczone wcześniej w informatorze radnych w programie e-sesja): 

⚫  informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych za 2022 rok. Z informacji wynika, 

że oświadczenia majątkowe były kompletne, właściwie wypełnione i przekazane z zachowaniem 

obowiązującego terminu; 

⚫ pismo z prośbą o udzielenie dotacji na rok 2024 dla dzieci objętych opieką przez Klub Malucha 

Bajkowo w Rozprzy. Wniosek został skierowany pod obrady Komisji Oświaty, Zdrowia, Ochrony 

Środowiska, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Rozprzy celem wypracowania opinii; 
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⚫ petycja Pani Teresy Garland  o utworzenie gminnej straży energetycznej. Petycja została 

skierowana pod obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rozprzy, celem 

wypracowania opinii. 

 

2/Radna Teresa Sikorska zwróciła się z apelem do osoby, która dopuściła się zabronionego czynu                   

w miejscowości Biała Róża, o zwrot skradzionych lamp. Dodała, że środki na zakup lamp zostały 

pozyskane z Urzędu Marszałkowskiego, a cała procedura nie udałaby się gdyby nie współpraca                      

z panią sołtys sołectwa Biała Róża. 

Następnie zwróciła się z prośbą o udostępnienie do wglądu dokumentacji zrealizowanego zadania 

„Eko jest na plus” w sołectwie Biała Róża.   

 

Punkt 16  

Zamknięcie obrad 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Bartkowska podziękowała za udział w obradach i zamknęła  

XLIV sesję Rady Miejskiej w Rozprzy.  

Obrady zakończono o godz. 13:42 dnia  31 października 2023 r.    

                                                                                                   

                                                                                  Przewodnicząca Rady Miejskiej   

                                                                                                                                      Agata Bartkowska       

Protokolant  

Aleksandra Jarosz  

Inspektor 


